
 
 

 

 

Aan : participanten van Zonnepark Noordmanshoek  

Betreft  : update status zonnepark 

Datum : oktober 2023 

  

Beste participanten van Zonnepark Noordmanshoek,  

Bijgaand de laatste ontwikkelingen in en rond het park   

Elektriciteitsproductie 

In onderstaande grafiek ziet u de productie van dit jaar ten opzichte van vorig jaar. Juli en 
augustus blijven behoorlijk achter ten opzichte van vorig jaar. Het grote verschil is te 
verklaren doordat beide maanden in 2022 boven het gemiddelde aantal zon-uren uitstegen. 
Dit jaar zitten ze onder het gemiddelde. September daarentegen maakt weer wat goed. Hier 
zitten wij ruim 16 procent boven de verwachte opbrengst.  
Technisch gezien loopt het park goed en hebben wij geen grote storingen gehad. Elke maand 
maakt Ferdi Hummelink een technisch rapport van toestand en productie van het park. Zo 
kunnen wij goed controleren en tijdig de aannemer aansturen bij technische problemen. 
 

 
 

Elektriciteit prijzen & Subsidieregeling Duurzame Energie (SDE) 

Zoals in de vorige nieuwsbrief vermeld zijn de energieprijzen weer gezakt tot een redelijk 
niveau. De afgelopen maanden ontvingen wij prijzen rond de 5 à 7 cent per kWh. Dit is onder 
de begrote 8,8 cent per kWh waarop de begroting van het park gebaseerd is. Het tekort 
wordt aangevuld met de SDE subsidie. In de vorige nieuwsbrief melde ik dat wij nog in 
afwachting waren van het activeren van de SDE subsidie door de Rijksdienst voor 
Ondernemend Nederkland (RVO). Inmiddels is dit toegekend. Dit betekent dat rond april 
2024 een afrekening kan plaatshebben, waarbij de subsidie wordt berekent op basis van de 
werkelijk prijs en de werkelijke hoeveelheid geproduceerde elektriciteit.  
 



 
 

 

Flora en fauna  

Het is nog even zoeken naar de juiste beheermethode voor de Noordmanshoek. Aan de ene 
kant willen wij de positieve ontwikkelingen rond de soortenrijkdom in stand houden. En dat 
lukt goed zoals bleek uit een monitorings onderzoek van de universiteit van Wageningen in 
verband met ons Eco-Certified Certificaat. Er zijn in totaal 85 soorten aangetroffen. Aan de 
andere kant moet dat de productie van energie niet in de weg staan. Per maand wordt 
bekeken en beoordeeld wat we moeten doen. Herman Lankhorst houdt hier een oogje in het 
zeil. In juli is besloten ANV Groen Salland te vragen het park te ontdoen van wilgen en de 
banen onder en tussen de paden te maaien.  

Uitbreiding Noordmanshoek (SCE project Noordmanshoek) 

Inmiddels werkt onze aannemer B&W aan de uitbreiding van de Noordmanshoek. Bij de 
ingang is op het vrije stuk grond voor het park 500.000 Wp aan panelen aangebracht. Naar 
verwachting kan dit deel rond 1 november in productie worden genomen. Arie Pronk is 
vanuit het bestuur betrokken bij het toezicht tijdens de bouw.  

Zonneparken en diefstallen 

De afgelopen maanden werden veel zonneparken bestolen. Dit speelt landelijk en onze buur 
cooperatie Endona kreeg op de parken bij Raalte en Heeten te maken met inbraak. Hierbij 
worden op grote schaal kabels verwijderd, waardoor in het geval van de Torenallee in Raalte 
de productie volledig stilviel. Wij hebben daarom snel tijdelijke beveiliging geregeld via 
Bauwatch. Als gevolg van de reeks diefstallen hebben verzekeraars hun eisen aangescherpt 
en eisen strengere beveiliging. Omdat tijdelijke beveiliging duur is, kijkt een werkgroep naar 
permanente beveiliging.  

 

Mochten jullie naar aanleiding van dit verslag vragen hebben, mail dan ronald@goedveurmekare.nl.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Ronald Boerkamp 

Directeur Zonnepark Noordmanshoek.  


